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Syn- och hörselinstruktör- hur blir det 11 

Syn- och hörselskadades riksförbunds lokalavdelning bjöd in för diskussion nyligen om en av 
deras hjärtefrågor - att Österåker anställer en heltids syn- och hörselinstruktör. 

Under diskussionen framförde allianspartiernas representanter vikten av att en heltidstjänst 
syn- och hörselinstruktör anställdes också i Österåker. 

Socialdemokraterna håller med om att det är angeläget att en heltidstjänst för en syn- och 
hörselinstruktör anställs och har därför i vårt budgetförslag anslagit 650 tkr för en 
heltidstjänst. Något alliansen inte gjort utan i den budget som nu är antaget finns endast 500 
tkr upptaget, vilket är max 70 % av en tjänst. 

Hur tänker du och alliansens göra? Tänker du begära ett ökat anslag för att kunna finansiera 
en heltidstjänst? Eller tänker du och alliansen sänka ambitionsnivån, dvs det blir ingen 
heltidstjänst för syn- och hörselinstruktör ? 

För socialdemokraterna 

Ann-Christine Furustrand 

Marie Ende 


